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Twentsche Golf Club
Secretariaat:
Almelosestraat 17
7495 TG Ambt Delden
tel. 074-3841167
fax 074-3841067

e-mail: info@twentschegolfclub.nl
website: www.twentschegolfclub.nl

Openingstijden en accomodaties

Clubhuis, hal en kleedkamers open:
vanaf 9.00 uur tot donker.
Buffet van 11.00 uur
of in overleg eerder.

Karrenloods open van:
8.00 uur tot donker.

Drivingrange:
Maandag t/m vrijdag van
8.00 tot 19.30 uur.
Zaterdag en zondag van
8.00 tot 17.00 uur.

Brasserie So Nice:
Robin Bartelink: 074-3841691

Professionals:
Wiljan van Mook 06-53460716
Andrew Allen 06-53519396

2023
jaargang 58 nr. 02

verschijnt 2 tot 3x per jaar

Opzeggingen en wijzigingen van het
lidmaatschap dienen schriftelijk aan
het secretariaat bekend gemaakt te
worden voor 1 december voorafgaand
aan het nieuwe verenigingsjaar.
De jaarlijkse bijdrage blijft geheel
verschuldigd, indien het lidmaatschap 
in de loop van een verenigingsjaar
wordt opgezegd, gewijzigd of eindigt.

VAN DE REDACTIE

You have to be smart to play this course.

   Alex Fitzpatrick op donderdag 18 mei jl. na de eerste wedstrijddag 
   van de B-NL Challenge Trophy op de TGC

Wisten wij al jaren … !!

   Rudy Goetzee, voorzitter van de Twentsche Golf Club sinds 2018, 
   in een reactie op de tweede wedstrijddag

Voor u ligt een zomernummer met daarin uiteraard veel aandacht voor het geslaagde 
gastheerschap van onze Twentsche  tijdens de B-NL Challenge Trophy van 18 t/m 21 mei jl.    

Natuurlijk geven we middels een interview ruim baan aan onze hoofdgreenkeeper Nordin 
Hudepol die samen met zijn mannen de baan in een piekfijne staat bracht voor dit 
onvergetelijke evenement.  

Ook spraken we uitgebreid met de algemeen directeur van de NGF, met Jeroen Stevens 
dus. Achter de schermen hebben Jeroen en Gordon Machielsen, toernooidirecteur bij de 
NGF, alles in het werk gesteld om onze club het gastheerschap van de B-NL Challenge 
Trophy te bezorgen. Leest u het interview dat de redactie in Utrecht met hem had. 

Bovendien hebben we een compilatie gemaakt van de voortdurend lovende teksten die op 
de site van golf.nl verschenen over de editie van de B-NL Challenge Trophy op de TGC.

Voorts blikken Gert Hulshof en Gijs Numan als vrijwilligers terug op deze vier zinderende 
dagen van het Hemelvaartsweekend.

Als eerste plaatsen we echter een stuk van de technische commissie waarin zij enerzijds 
terugblikt op de NGF-competitie 2023 én waarin zij anderzijds de forse regelwijzigingen 
voor het jaar 2024 toelicht.

En als laatste plaatsen we een verslag van een bijeenkomst op maandagavond 20 februari 
jl. waarop zes leden stilstonden bij de vraag wat voor een club we eigenlijk zijn. 

We wensen u allen een sportieve en bruisende zomer en veel golfplezier!

Marcel Kienhuis mfskienhuis@gmail.com
Danny Kristen mail@dannykristen.nl
Arie Kuiper strastera@hotmail.com



- Door respectvol met onze wedewerkers en met elkaar om te
 gaan en niet altijd maar uw “recht” op te eisen maar samen
 tot een werkbare oplossing te komen. 
- Door uw afval weer mee te nemen tot de bakken bij hole
 1 en 10. Er is bewust gekozen om zo weinig mogelijk
 onnatuurlijke obstakels in de baan te hebben, waaronder
 afvalbakken.  
 En eh… tee-markers zijn voor kapot geslagen tees, maar
 fungeren niet als afvalbakken. 
- Door de baan achter te laten zoals u hem hebt aangetroffen
 of zo mogelijk nog beter. Pitchmarks, plaggen, bunkers: alle
 oneffenheden zijn luwten waarin vreemde zaden zich graag
 nestelen

Na het Challenge Trophy event maken we ons op voor het verdere 
seizoen met verschillende andere hoogtepunten. Clubwedstrijden, 
clubkampioenschappen, de Golfweek, de Twente Cup etc.

In het najaar zal de laatste fase van het baanrenovatieplan worden 
uitgevoerd, dit start direct aansluitend op de Twente Cup. De 
meest in het oog springende aanpassingen zijn;  

- Hole 2; tee-complex, fairway bunkers,
 surrounds rond de green.
- Vijver hole 3 uitgraven. 
- Een aantal andere vijvers vergroten. 
- Backtee hole 4 realiseren. 
- Fairway bunkers op een aantal holes
 aanpassen / dempen / verplaatsen

Alles conform het baanrenovatieplan, dat al eerder is gepresen-
teerd en toegelicht. In de komende maanden zal de baancommis-
sie (die de laatste fase zal begeleiden) u via onze nieuwsbrieven 
meer in detail op de hoogte houden van de geplande activiteiten.

Met dit alles in het vooruitzicht wenst het bestuur u een fijne (golf)
zomer toe. 

Namens het bestuur,
Rob Ticheler, bestuurslid baan en accommodatie
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Een organisatie kan laten zien waartoe zij in staat is als zij op de 
proef wordt gesteld. Dan blijkt namelijk uit welk hout de organisa-
tie en haar medewerkers zijn gesneden.

Onlangs hebben we als Twentsche golfclub zo’n uitdaging gehad 
met het hosten van de B-NL Challenge Trophy; we zijn met vlag 
en wimpel geslaagd. 

Hoewel een groot deel van de organisatie door de NGF werd uit-
gevoerd, moest er in korte tijd veel - erg veel - werk verzet worden 
door een grote groep mensen. En juist dan blijkt waartoe we 
GEZAMENLIJK in staat zijn.

Velen hebben hun beste beentje voor gezet en hebben geholpen 
dit evenement tot een groot succes te maken. De kern van het 
bestaan van een vereniging als de onze werd weer eens duidelijk: 
een vereniging vóór en dóór leden. Natuurlijk hebben we een pro-
fessionele organisatie gebouwd die staat als een huis, maar zonder 
vrijwilligers kan een vereniging als de onze niet bestaan, laat staan 
als we bij een event van die omvang gastheer zijn.

En die hebben we, die vrijwilligers. De beschikbaarheid van vri-
jwilligers was zelfs groter dan de vraag! Stuk voor stuk kanjers die 
een deel van hun vrije tijd beschikbaar stellen voor de vereniging, 
omdat ze vinden dat dat welbestede tijd is en dat we er met elkaar 
beter van worden. Tijdens de Challenge Trophy was die gemeen-
schappelijke drive duidelijk te merken en juist dát heeft het evene-
ment tot een succes gemaakt. Iedereen op en rond de baan merkte 
dat namelijk in de vorm van een voelbare betrokkenheid en posi-
tiviteit. Spelers, NGF, de tourdirectie, gasten: niemand is dat ont-
gaan. Een prachtig event om met veel genoegen op terug te kijken.

Maar ... samen sterk en vóór en dóór leden dat geldt toch altijd? 
Jazeker! We hebben als vereniging velen die zich op de één of an-
dere manier inzetten voor de vereniging. In commissies, maar ook 
daarbuiten. Soms erg zichtbaar, vaak ook op de achtergrond. Vele 
handen maken licht werk.
 
Als u nog niet aangehaakt bent en dat wel graag wilt, meldt dat bij 
bestuur, receptie, clubmanager of de betrokken groep of commis-
sie. Beschikt u over specialistische faciliteiten die misschien ooit 
van belang zouden kunnen zijn, meld het! Zo kan de vereniging 
hier gebruik van maken als dat aan de orde is. Naast actieve deel-
name als vrijwilliger kunt u ook “passief ” de club erg helpen: 

VAN HET BESTUUR

‘Samen sterk’
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NGF VOORJAARSCOMPETITIE 2023

Die ontknoping was bijkans nog verrassender. Zij waren afhankelijk 
van 2 andere teams in de poule die niet tegen elkaar speelden en het 
viel allemaal de goede kant op. 

Een aantal andere teams kwam net te kort voor het kampioenschap, 
maar was er dichtbij. Ondanks genoemde prestaties hebben de 
uitslagen door de aangekondigde wijzigingen, een flinke impact op 
de competitie van het volgende jaar. Lees hieronder meer. De TC zal 
om die reden in het volgende seizoen meer investeren in de breedte 
(i.p.v. selecties) en daardoor alle teams ondersteunen. 

Dit houdt in dat de 27-holescompetitie van de heren die op zondag 
spelen en van de heren die op vrijdag spelen alsmede van de dames 
die op donderdag spelen, een 18-holescompetitie wordt vanaf 
het moment dat een team in de 3e klasse of lager speelt. Bij de 
dameszondagcompetitie is dit vanaf de 2e klasse of lager.

door de technische commissie

Dit voorjaar heeft de Twentsche Golfclub met 20 teams (16 
heren & 4 dames) deelgenomen aan de voorjaarscompetitie. Vol 
enthousiasme werd er gespeeld, gestreden, gewonnen en verloren. 
Als we de balans opmaken, dan zien we dat er van de 20 teams 2 
teams kampioen zijn geworden en 2 teams zijn gedegradeerd.

Heren senioren 1 werd kampioen zonder zelf te spelen op de laatste 
speeldag, na een meer dan verrassende ontknoping. Volgend jaar 
mogen zij in de hoofdklasse hun kunsten laten zien. Heren senioren 
3 werd eveneens kampioen zonder te spelen.

Regelwijzigingen 2024

In 2024 gaat er veel veranderen in de voorjaarscompetitie. Daartoe 
heeft de NGF op advies van alle golfclubs in Nederland besloten. 
Een groot aantal klassen wordt een 18-holescompetitie in plaats 
van een 27-holescompetitie. Er komt een 65+ competitie en de 
damesdinsdagcompetitie wordt samengevoegd met de dames 
donderdag 50+-competitie.

 Team Speeldag Captain Klasse 2023 Uitslagen 2023 Impact 2024
 D1 zondag Kirsten ter Weele Hoofdklasse 27 holes prolongatie 27 holes
 D2 zondag Eveline Angeneind 2e 27 holes prolongatie 18 holes
 D3 zondag Claudia Vaal 3e 27 holes prolongatie 18 holes

 D1 dinsdag Biebie van Leeuwen 1e 27 holes prolongatie 27 holes

 H1 zondag Hans Nietsch 1e 36 holes degradatie 36 holes
 H2 zondag Theo Reinders 1e 36 holes prolongatie 36 holes
 H3 zondag Wouter Jobsen 3e 36 holes prolongatie 36 holes

 H1 zondag Jeroen Spaans 3e 27 holes prolongatie 18 holes
 H2 zondag Eric Luttikhuis 3e 27 holes prolongatie 18 holes
 H3 zondag Marcel Kienhuis 4e 27 holes prolongatie 18 holes
 H4 zondag Sicco Otter 4e 27 holes prolongatie 18 holes

 HS1 vrijdag Leo ten Brink 1e 27 holes promotie 27 holes
 HS2 vrijdag Ron Nas 3e 27 holes prolongatie 18 holes
 HS3 vrijdag Jan Herman van der Veer 4e 27 holes promotie 18 holes
 HS4 vrijdag Jan Nijland 4e 27 holes degradatie 18 holes
 HS5 vrijdag Jan Romke van Dijk 5e 27 holes prolongatie 18 holes
 HS6 vrijdag Florian Groothuis 5e 27 holes prolongatie 18 holes

 HS1 vrijdag Peter George Engelbregt 1e 18 holes prolongatie 18 holes
 HS2 vrijdag Wim ter Riet 1e 18 holes prolongatie 18 holes
 HS3 vrijdag Clemens Dijkers 1e 18 holes prolongatie 18 holes
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Een visuele weergave van de impact van de wijzigingen

Dit houdt in dat de 27-holescompetitie van de heren die op zondag 
spelen en van de heren die op vrijdag spelen alsmede van de dames 
die op donderdag spelen, een 18-holescompetitie wordt vanaf het 
moment dat een team in de 3e klasse of lager speelt. Bij de dames-
zondagcompetitie is dit vanaf de 2e klasse of lager. 

Voor de Twentsche Golfclub is de impact groot. Zo gaan 11 van de 
20 competitieteams van een 27-holescompetitie naar een 18-hole-
scompetitie in 2024. 3 teams speelden al 18-holescompetitie, waar-
door er in 2024 nog 6 teams een 27- of 36-holescompetitie spelen. 
In het resultatenoverzicht van 2023 staan de wijzigingen per team 
vermeld. In 2024 zitten er 5 teams op ‘de drempel’ dat wil zeggen 
dat zij bij promotie terugkeren in de 27-holescompetitie.   Dit be-
treft het dames 2 dat op zondag 27 holes speelt, de herenteams 1 
en 2 die ook op zondag 27-holes spelen en de herenseniorenteams 
2 en 3.

Hoe ziet een 18-holes competitiedag eruit?
De 18-holescompetitie bestaat uit een 9-holesgreensome en een 
9-holessinglewedstrijd. De puntentelling eist dat alle holes ge-
speeld moeten worden en dat elke hole telt. Dit wordt al in de hui-
dige 18-holescompetitie toegepast. Na elk van de 9 holes wordt 
er geteld hoeveel holes er gewonnen zijn. Als single 1 van team A 
wint van single 1 van team B, dan ontvangt hij daarvoor 2 wed-
strijdpunten. Dit geldt voor alle 6 singlewedstrijden en voor alle 
3 greensomewedstrijden. In totaal zijn er 18 wedstrijdpunten te 
verdelen. 

Tevens zijn er nog 2 extra wedstrijdpunten te verdienen voor het 
team dat de meeste holes in de singlewedstrijden heeft gewonnen 
en ook 2 extra wedstrijdpunten voor het team dat de meeste holes

in de greensomewedstrijden heeft gewonnen. In totaal zijn er dus 
22 punten te winnen.
Dit systeem zorgt ervoor dat iedereen tot en met de laatste hole z’n 
best blijft doen, omdat het resultaat afhankelijk kan zijn voor de 2 
extra wedstrijdpunten. 

Competitiebeleid 2024 
In februari van dit jaar heeft de TC met de captains een eerste aan-
zet voor het competitiebeleid voor de komende jaren besproken 
en om input gevraagd. Na afloop van de voorjaarscompetitie is sa-
men met de captains de competitie geëvalueerd en heeft de TC een 
verdere uitwerking van het beleid besproken. Deze is begin juni 
definitief geworden.

De belangrijkste wijzigingen:

- Voor deelname aan de voorjaarscompetitie is de HCP limiet
 verlaagd naar:

 o  Een exact HCP van <20.0: voor 27h & 36h competities;
 o  Een exact HCP van <24.0: voor 18h competities;
 o  Een exact HCP van <28.0: voor 65+ competities.

- Voor deelname aan de voorjaarscompetitie dien je aan mini-
 maal 3 door de wedstrijdcommissie georganiseerde 18 holes
 qualifying wedstrijden deel te nemen waarbij je minimaal
 1 keer binnen 3 slagen van je handicap speelt. 

- Er is een ‘challenge’ systeem toegevoegd: een nieuw opgericht
 team kan het laagste team van een competitie uitdagen voor
 een competitieplek. 
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- Selectieteams verdwijnen en worden niet-zelfregulerende
 teams. Dit worden alle 27- en 36-holesteams van de club. 
- De TC zal alle competitieteams ondersteunen met een trainings-
 programma om zo een optimale voorbereiding te faciliteren.
 Voor de exacte voorwaarden en criteria verwijzen we naar het
 competitiebeleid welke te vinden is op de website van de
 Twentsche Golfclub onder het kopje Technische Commissie.

Oproep najaarscompetitie 2023 
Ben jij een beginnende én fanatieke golfer en wil je kennismaken 
met het spelen van competitie? Meld je dan nu aan voor de NGF-
najaarscompetitie! 

Na het succes van afgelopen jaren schrijft de technische commissie 
(TC) komend seizoen maximaal 4 teams in voor de NGF-najaars-
competitie. Het is een laagdrempelige competitie voor clubleden 
die voor het eerst competitie-ervaring willen opdoen om later 
door te stromen naar de voorjaarscompetitie. Aanmelden kan zo-
wel individueel, als duo of als team.

Het spelconcept van de NGF-najaarscompetitie 
De najaarscompetitie bestaat uit een serie van 4 wedstrijden waar-
in je als team van 4 personen een 18-holes stableford-wedstrijd 
met handicapverrekening speelt. Elke speler speelt individueel, 
maar de gecombineerde scores bepalen het teamresultaat. Je speelt 
4 zondagen in oktober en in november, een keer op onze eigen 
baan en op drie andere banen, veelal in de buurt. 

Voorwaarden najaarscompetitie
- Je bent 18 holes lid van de Twentsche Golfclub;
- Je hebt nog niet eerder competitie gespeeld;
- Je bent in het bezit van een WHS-handicap
 tussen de 45,0 en de 20,0.

Heb je interesse?  
Meld je dan aan bij de Competitie Coördinator van de TC (Wou-
ter Jobsen) via  w.jobsen@gmail.com. Je aanmelding ontvangen we 
graag voor 1 september 2023. Deze aanmelding geeft geen garantie 
voor wat betreft een indeling in een competitieteam.
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Hij is blij dat ie een fijne klik heeft met de leden van de 
baancommissie. Met Henk Hartmann heeft ‘ie wekelijks overleg 
en met de voltallige commissie wordt maandelijks vergaderd. De 
dagdagelijkse dingen bespreekt hij natuurlijk met Peter Hemmen. 
Met ingang van maandag 5 juni a.s. heeft Nordin de beschikking 
over vijf man personeel, inclusief hemzelf. Dit najaar worden, zo 
vertelt hij me, de diverse fairways weer eens intensief aangepakt om 
de afwatering en de beluchting te bevorderen. Het gaat namelijk, 
zo legt hij me uit, om een juiste combinatie van zuurstof, vocht en 
voeding om zo een massieve grasmat te genereren. 

Challenge Tour    
Op maandag 20 februari jl. startten de werkzaamheden om de 
baan klaar te krijgen voor de wedstrijd om de Challenge Trophy 
van 18 t/m 21 mei 2023. Vijf dagen in de week waren vier tot zes 
greenkeepers intensief bezig om de fairways secuur te maaien, de 
(nieuwe) tees te modelleren, de bunkers te kammen en de greens 
op de gewenste stimphoogte (10 à 10.5) te krijgen. De weergoden, 
zon én regen, werkten beslist mee, al had de temperatuur in de 
maand april nog hoger mogen zijn. De allerlaatste dagen vóór de 
wedstrijd was het aantal greenkeepers tijdelijk nog fors opgehoogd. 
Ietwat onwennig startte men daarom op maandagmorgen 15 mei 
om 07.00 uur de werkzaamheden, maar om 10.00 uur was de bonte 
club al een hecht team. Prachtig. Geweldig. Nordin vindt dat een 
grote verdienste van het familiebedrijf Vos. Op alle wedstrijddagen 
verzorgde Nordin, samen met een assistent-hoofdgreenkeeper van 
De Gelpenberg, in alle vroegte de pinposities, doorgekregen van 
de DP World Tour middels een kleine gele stip op de greens. Zij 
waren steeds de laatsten in de trein en konden dan tevens meteen 
de laatste checks doen. Op elke green maten zij apart de stimp. 

Wil zelf ook leren golfen
De komende zomer hoopt hij te kunnen starten met golflessen 
bij Wiljan van Mook. Clubmanager Peter Hemmen is achter de 
schermen bezig dat voor hem te regelen. Want Nordin is een echte 
sportman, mocht u dat nog niet weten. Wielrennen is vanaf zijn 
achtste levensjaar zijn grootste passie.

door Marcel Kienhuis

‘Machtig mooi’. Het zijn de woorden van onze hoofdgreenkeeper 
waarmee hij enthousiast zijn werkzaamheden op en rond de baan 
van de TGC beschrijft. Ik spreek hem op vrijdagmiddag 2 juni jl. in 
het restaurant van ons clubhuis, hij in werkkleding. Als het gesprek 
voorbij is, moet hij snel naar zijn mannen voor de wekelijkse 
patat-maaltijd. Een uur lang spreek ik uiterst geanimeerd met deze 
boomlange en goudeerlijke jongeman over wat hem drijft en wat 
hij zo mooi vindt aan de Twentsche.

Almelo                                                                                                                                                                     
Nordin Hudepol (1996) is geboren en getogen in Almelo, maar 
met voetbal of met Heracles heeft hij niets. Na de opleiding 
VMBO-TL afgerond te hebben, vervolgde hij zijn studie op het 
AOC Oost MBO Almelo bij de richting Natuur en groene ruimte. 
Tijdens zijn derde stage vanuit die opleiding kwam hij in 2014 op 
de TGC terecht, waar Remco Rupert natuurlijk zijn stagebegeleider 
werd. De keuze tussen grootschalig groen en particulier groen was 
door hem vrij snel gemaakt. Twee dagen in de week deed hij mee 
met alle werkzaamheden. Ook op de Sallandsche liep hij later nog 
stage. Op die vijftiende baan van Nederland zou hij voor De Enk 
zelfs een aantal jaren greenkeeper zijn. Nordin ervaart de sfeer 
op de TGC als heel gemoedelijk, minder afstandelijk ook. Op 1 
maart 2022 trad hij in dienst bij de firma Vos, nu als assistent-
hoofdgreenkeeper. Hij was toe aan wat anders, hij zat een beetje 
vast. Hij wil namelijk graag meedenken in het proces en daarvoor 
de ruimte krijgen. Sindsdien heeft hij weer ‘machtig’ veel plezier 
in het werk.   

Hoofdgreenkeeper    
Over zijn beide voorgangers, Remco Rupert en Silvain 
Timmerman, spreekt hij met waardering. Remco had veel oog voor 
de biodiversiteit in en rond de baan en hoe deze te bevorderen, 
terwijl Silvain - werkzaam geweest op meerdere PGA-banen - 
altijd bijzonder veel aandacht had voor de kwaliteit (‘Ik wil eerlijke 
greens!’) van de dansvloer.  Nordin zit daar enigszins tussenin, al 
vindt hij de spelonderdelen (tee en green) toch belangrijker dan 
een stuk bos of de kwaliteit van de planten. 

IN GESPREK MET …
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structuur krijgen. Daarom krijgen we tweemaal per jaar voor de 
duur van telkens een week een kudde schapen van zo’n 100 tot 
120 stuks. Hij noemt hole 4 als voorbeeld waar dit voorjaar op 
links, op zijn uitdrukkelijke wens, ‘alle rotzooi’ was weggehaald. 
De schapen worden geacht dit soort plekken voortaan ‘kaal’ te 
houden. Op hole 12 en 17 idem. Vol enthousiasme komen we over 
toekomstige aanpassingen in de baan te spreken: een verhoogde 
tee op hole 2, het water dat op diverse holes, hole 3, hole 8 en hole 
10, meer in het spel komt. Wel jammer dat de witte tee op hole 
9 niet een verhoogde tee is geworden, zo stellen we gezamenlijk 
vast. Een kwestie van budget, helaas. De holes 2, 3 en 4 gaan 
dit najaar dusdanig op de schop dat zij tijdelijk onbespeelbaar 
worden.  De greens hadden vorig jaar gemiddeld een stimp van 
8.8 tot 9.0. Dat blijft zijn streven ook voor de toekomst. Periodiek 
kan een stimpverhoging natuurlijk snel gerealiseerd worden. Maar 
we moeten niet vergeten dat de gemiddelde golfer niet staat te 
springen om snellere greens. De foregreens gaan structureel meer 
aandacht krijgen, zodat de speler de keuze krijgt zijn bal aldaar te 
chippen danwel te putten naar de hole. Bomen die sneller in het 
spel kunnen komen, snoei je van onderen om de speler minder 
hinder te bezorgen, terwijl andere bomen wel de ruimte krijgen. 

Nordin is echt blij dat rond de verschillende vijvers de zaailingen 
(berken op hole 18) zijn weggehaald waardoor de vijvers meer in 
het spel komen. Hij hoopt dat de baan van de TGC over enkele 
jaren gestegen zal zijn in de leading courses. ‘Machtig mooi toch?’     

Hij kent jongens op het hoogste niveau. Voor de Almelose 
Wielervereniging De Zwaluwen is hij zes jaar lang ploegleider 
geweest van jongens tussen de 14 en de 18 jaar. Van die lichting 
fietsen nu twee jongens en één dame in het profpeloton. Sinds 
begin vorig jaar is hij bij zijn club ploegleider van de dames. Hij 
traint drie- tot viermaal in de week, op zijn Bianchi Oltre XR4, 
vaak met een kameraad uit Borne. De afstanden wisselen dan van 
60 tot 70 km door de week en 100 of meer km in de weekends. Ook 
van schaatsen houdt hij erg.  

2018: een omslagpunt in de natuur 
De laatste jaren ga je van de winter vrijwel meteen de zomer 
in, feitelijk is de lente er tussenuit gevallen, als je kijkt naar 
de temperatuur en de hoeveelheid vocht. ‘In 2018 begon deze 
ellende’, aldus Nordin. De droogteperioden sindsdien spelen 
ons echt parten. Het oppervlaktewater is beperkt en de eigen 
watervoorraad is dat bovendien. Die schaarste dwingt tot keuzes: 
greens gaan voor tees en tees gaan voor fairways. ‘Laat die fairways 
maar gaan want vooral het slechte gras gaat kapot, alles wat nu 
in de baan geel gekleurd is, is vooral het straatgras’, aldus Nordin. 
Gelukkig is de beregening van de greens, mede dankzij Silvain, een 
stuk verbeterd.  

Visie en ambitie
Nordin hoopt dat de leden zien dat de diverse tees in de baan al 
fors zijn opgeknapt. Het hoge gras in de baan moet een meer open 
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Services. En sinds 2001 draaide hij eerst als technisch directeur en 
sinds 2009 als algemeen directeur aan veel knoppen bij de NGF. 
Jeroen beschikt over een groot vermogen tot zelfreflectie, hij kan 
goed in de spiegel kijken, zo merk ik tijdens het onderhoud. Hij 
stelt bovendien vast dat veel mensen in het geheel niet beseffen hoe 
de wereld van de topsport in elkaar zit. Overigens: als in september 
2026 de 20e editie van de Solheim Cup tussen de beste Amerikaanse 
en de beste Europese golfsters op Bernardus Golf in Cromvoirt zal 
zijn gespeeld … gaat Jeroen op zoek naar een nieuwe baan. Daar 
mogen we hem aan houden.

IJsbrekers
Om het ijs te breken leg ik Jeroen aan het begin van ons gesprek 
steeds een tweetal namen voor, waaruit hij er dan één moet kiezen 
als meest favoriet. Een keuze tussen de golfbaan van De Pan en die 
van De Haagsche valt in het voorkeur van de eerste uit. Al was het 
maar omdat hij lid is van De Pan en hij op de baan van De Haagsche 
nooit echt goed gescoord heeft. De keuze tussen St. Andrews of 
Augusta National vindt hij zelfs eenvoudig. Het British Open op 
St. Andrews vindt hij het allermooiste wat er is, zelfs mooier dan de 
Ryder Cup. Koningsdag voor golfers, dat is het, één groot feest. Hij 
prefereert Johnny Miller boven Peter Alliss. Eerstgenoemde was 
in de jeugd van Jeroen een beroemde golfer en bij Jeroen komt 
de speler altijd op de eerste plaats. Commentatoren zijn mensen 
die aan de zijlijn staan; enerzijds heeft hij wel respect voor deze 
beroepsgroep, maar soms heeft hij ook wel moeite met deze 
mensen: ze roepen soms maar wat. Ook de keuze tussen Robin

door Marcel Kienhuis

Op vrijdagmiddag 31 maart jl. trof ik Jeroen Stevens (1971) op 
het ‘hoofdkwartier’ van de Nederlandse Golf Federatie aan de 
Orteliuslaan te Utrecht. Ruim twee uren lang sprak de directeur 
van de NGF zowel bedachtzaam, gedecideerd als openhartig over 
de Nederlandse golfwereld. Omdat de Twentsche Golf Club van 18 
tot en met 21 mei gastheer mag zijn van de Challenge Trophy 2023, 
welk toernooi door de NGF wordt geëxploiteerd, wilde ik Jeroen 
daarover bevragen en toog ik naar Utrecht. Daar zou ik geen spijt 
van krijgen. Werkelijk alles kwam voorbij.

Brabantse golffamilie
Jeroen is een telg uit een beroemde Brabantse golffamilie die haar 
wortels heeft liggen op de Eindhovensche Golf. Opa Jan Stevens 
was daar eerst caddie en later golfleraar, diens zoon Wim (vader 
van Jeroen) werd pro op De Gelpenberg in Drenthe, en de andere 
zonen, Jan en Henk, verdienden de kost op eenzelfde manier 
elders. Zelfs de broer van Jeroen, Robert, is momenteel pro, en 
wel op The Dutch. Vader Wim Stevens won eenmaal, in 1980, de 
Twente-Cup, na een play-off tegen een andere Brabander, Martien 
Groenendaal. Jeroen was zelf ooit een verdienstelijk amateurgolfer, 
met een laagst genoten hcp van +2,5. Zijn gebrek aan echt talent 
compenseerde hij door keihard, maar dan ook door echt keihard 
te werken. Tijdens zijn studie bedrijfskunde te Groningen besloot 
hij op enig moment nooit meer iets met golf te doen. En voorgoed 
te breken met de familietraditie. Dat voornemen hield geen 
stand. Om het zo maar eens te zeggen. Want na zijn studie ging 
hij wedstrijden organiseren voor het bedrijf Topgolf Management 

‘Wil de golfsport toekomst hebben, dan moeten we aanpassingen doen’
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Tot slot leg ik hem de keuze tussen Christel Boeljon en Anne van 
Dam voor. De keuze valt op Christel Boeljon. Zij was zo, zo goed! 
En we hebben waarschijnlijk het beste van haar spel niet eens 
gezien, omdat ze stopte op haar hoogtepunt. Haar optreden tijdens 
de Solheim Cup in 2011 (in Ierland) is volgens Jeroen het grootste 
Nederlandse succes op golfgebied. In ieder geval heeft hij nooit 
betere golfsport gezien waar hij bovendien met zijn neus bovenop 
stond.

Aan de keukentafel bij Joost Luiten
Op donderdag 2 juni 2022 stapte Joost Luiten na vijf holes - en 
drie ballen die in het water belandden - van de baan in Hamburg. 
Als reden voerde Luiten een rugblessure aan, maar een dag later 
laat hij weten dat het in werkelijkheid anders lag. “Ik ben op dit 
moment mentaal gewoon niet in staat om topgolf te spelen.” Op 
die vrijdag 3 juni zat Jeroen bij Joost aan de keukentafel om verhaal 
te halen. Ze kennen elkaar al lang. Jeroen zat samen met Gordon 
Machielsen en Chris van der Velde in het begeleidingsteam in 
Zuid-Afrika toen een Nederlands golfteam, bestaande uit de 
amateurs Wil Besseling, Joost Luiten en Tim Sluiter, voor het eerst 
beslag wist te leggen op de wereldtitel. 

Bargmann en Arnout Janmaat, beide golfhistorici, levert geen 
problemen op. Waar Robin is, daar gebeurt iets. Jeroen kan 
genieten van diens ijver en bezetenheid voor de geschiedenis 
van het golfspel. Robin weet by far het meeste van iedereen: ‘je 
kunt die man ook niet voor drie minuten bellen’. Natuurlijk leg 
ik Jeroen de keuze tussen 18-voudig majorwinnaar Jack Nicklaus 
en 15-voudig majorwinnaar Tiger Woods voor. Nicklaus heeft 
weliswaar een geweldige statistiek achter zijn naam staan – zijn 
finishes zijn gelijkwaardig aan die van Tiger - maar de impact van 
Woods op de sport is zo fenomenaal (geweest): in zijn eentje heeft 
hij de hele sport, zowel professioneel als niet-professioneel, totaal 
veranderd. Woods dus.  Zeer benieuwd naar Jeroens voorkeur 
ben ik ook als ik hem de namen Severiano Ballesteros en Sergio 
Garcia voorhoud. Ballesteros was een onmogelijke man, de John 
McEnroe van de golfwereld, en Garcia is een mooiere golfer, maar 
samen met Woods behoort Ballesteros tot de twee grootste namen 
in de golfsport. Sevi dus. Rory McIlroy heeft hij hoger zitten dan 
Sir Nick Faldo. Faldo veranderde zijn swing en won vervolgens 
zes majors – respect - maar het is een rare vent, om het vriendelijk 
te zeggen. Als Tiger er niet was geweest had Rory veel meer 
gewonnen. 

Deze geconstrueerde afbeelding hangt op de eerste verdieping van DeWeerelt. Zij wil benadrukken dat de golfsport een afspiegeling van alle 
generaties wil én moet zijn.  
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Erfenis
Wat beschouwt Jeroen straks als zijn erfenis als hij stopt bij de 
NGF, zo vraag ik hem. Niks is blijvend, zo laat hij meteen weten. 
Maar hij denkt wel dat de NGF onder zijn leiding professioneler 
is geworden. Onlangs heeft de NGF zelfs een data-scientist 
aangenomen, een econometrist, een vrouw bovendien. Misschien 
is deze benoeming wel als een metafoor te beschouwen voor de 
vele stappen die zijn gezet. De dienstverlenende organisatie staat 
inmiddels als een huis met een begroting van meer dan tien 
miljoen euro. Alleen de KNVB heeft een nog betere ICT-afdeling. 
Het is de taak van de NGF om vooruit te kijken en om de zo 
broodnodige veranderingen te initiëren. Veel mensen houden niet 
van veranderingen, zeker oudere mensen niet. De oude golfsport is 
van nature tamelijk conservatief en veranderingen gaan langzaam, 
moeizaam. Het aanpassingsvermogen is doorgaans tamelijk 
gering. Het mag paradoxaal lijken, maar Jeroen heeft door de 
jaren heen gemerkt dat het vaak de oudere clubs zijn die vanuit 
hun dna meer oog hebben voor wat gewenst is. Hun ledenbestand 
is namelijk vaak evenwichtiger, jong én oud, man én vrouw. De 
leeftijdsopbouw is er beter, er is oog voor alle groepen golfers, voor 
elk wat wils, daardoor is het gezellig en daardoor zijn ze succesvol. 
Zo simpel is het eigenlijk. 

Damesgolf
We komen lang te spreken over de positie van vrouwen in de 
golfsport. Jeroen merkt aan zichzelf dat hij de laatste jaren een 
soort activist voor damesgolf is geworden. Een Henriette Boreel-
van Riemsdijk heeft gewoon gelijk als ze al vele jaren klaagt over 
de positie van de rode tees in de baan. Ken jij een vrouwelijke 
baanarchitect, zo vraagt Jeroen me? Euh … nee. Ons course-
rating-systeem klopt in die zin ook niet. Waarom krijgen vrouwen 
meer slagen dan mannen? De gemiddelde hcp van een dame is tien 
slagen hoger dat dan van een heer. Dan klopt de baan toch niet? We 
denken ook over veel andere zaken betreffende het damesgolf niet 
goed na. Vrouwen hebben namelijk het liefst les van … vrouwen. 
Terwijl slechts 10% van alle golfprofessionals vrouw is. Er is veel 
ongelijkheid gegroeid in de sport. Zorg daarom als de bliksem voor 
inclusiviteit. Want als vrouwen minder snel lagere hcps bezitten, 
krijgen ze ook minder snel succesbelevingen en daardoor weer 
minder snel kans op een golfcarrière. Het stoort hem dat we met 
ons allen er onvoldoende in slagen om nieuwe keuzes te maken, 
om echt voorwaardenscheppend te zijn. Hij komt net terug van 
een tripje naar Denemarken waar hij de gegroeide scheefheid in de 
golfwereld ook aankaartte. Van alle golfers in Nederland is slechts 
32% vrouw. Notabene: op de TGC is dit percentage nog lager, 
namelijk 28,5%. Waarom organiseren we in Nederland in heel veel 
gevallen nog steeds een damesdag op dinsdagochtend als we weten 
dat het gros van de (jonge) vrouwen dan gewoon werkt?

Onvergetelijk. Fenomenaal. Op de laatste negen holes leek het 
even nog de verkeerde kant op te gaan, maar Joost herpakte zich 
en maakte birdie, eagle, birdie, birdie, birdie op de laatste vijf 
holes. Jeroen legt me uit dat het echt bestaat, namelijk spelen ‘in 
the zone’: Joost had zwarte ogen toen hij de green van de 18e hole 
afstapte, geen pupillen meer zichtbaar. Pikzwart. Voor het leven 
hebben deze zes mannen daar een band ontwikkeld. Dat voelen ze 
allemaal zo. Als je wint is zo’n magisch gevoel. Winnen is absoluut 
verslavend. Successen op kantoor zijn mooi, maar winnen op de 
tour is echt iets anders. Jeroen heeft ongelooflijk veel respect voor 
Joost. Over Joost kun je volgens hem zeggen: ‘he can rise to the 
occasion’. Wat een mentaliteit, wat een mind. Joost denkt gewoon 
dat ie van iedereen kan winnen. We hebben allebei een paar dagen 
eerder Joost voorbij zien komen in het praatprogramma Op1. 
Joost werd daar uitgenodigd omdat ‘ie de afgelopen tijd drie top-
10 resultaten op rij had behaald. Jeroen had naar de uitzending 
gekeken en gedacht: wat een karakter, wat een mannetje, dit 
maken niet heel veel mensen mee. Samen met Christel Boeljon 
staat Joost gedeeld derde in de top-3 van Jeroen. Tiger Woods en 
Tom Watson staan onbedreigd op 1 en 2.  

Moreel verwerpelijk
Zoals aan het begin al werd gesteld: Jeroen Stevens schroomt 
niet gedecideerde uitspraken te doen. Hij vindt de hoeveelheid 
prijzengeld die wekelijks op de PGA-Tour en op de LIV-tour valt 
te verdienen absurd. Misschien zelf wel moreel schandalig. In 
ieder geval niet goed voor ons imago. Dat is een ding wat zeker is. 
Al begrijpt hij wel dat de European Tour en de PGA-Tour mede 
debet zijn aan het ontstaan van het LIV-gebeuren. Best wel moedig 
en opvallend om een golfbestuurder zoiets te horen zeggen in het 
hol van de leeuw. Daarover gesproken: De NGF is een aantal jaren 
geleden verhuisd. Ze zitten nu sinds 1 november 2017 samen 
met de Koninklijke Nederlandse Hockey Bond (KNHB), met de 
Nederlandse Ski Vereniging (NSkiV), met de Watersportverbond 
en met de Nederlandse Volleybalbond (Nevobo) in een pand 
met de toepasselijke naam DeWeerelt van Sport. DeWeerelt 
is niet zomaar een naam. Hij verwijst naar de locatie van het 
pand, aan de Orteliuslaan 1041. Abraham Ortelius (1527-1598) 
stelde als eerste cartograaf een ‘Atlas van de Weerelt’ samen 
door de kennis en kunde van verschillende kaartentekenaars op 
eenduidige manier te bundelen en daarmee een nieuwe standaard 
te zetten. Het bundelen van de kennis en kunde in de sport is een 
van de voornaamste doelstellingen van de vijf organisaties die 
samenkomen in DeWeerelt. Jeroen geeft me er na ons gesprek een 
rondleiding. Er is een Joost Luiten-kamer, een Christel Boeljon-
kamer en ergens zie ik de golftas staan die Inder van Weerelt, 
speler 001 ooit van Team Holland, een team opgestart door Jeroen, 
gebruikte. 
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Ik leg Jeroen in dit verband een omineus klinkende zin uit zijn 
LinkedIn-profiel voor: ‘De golfwereld van vandaag is echter niet 
genoeg om succesvol te zijn in de toekomst.’ Ik zal je zeggen wat 
ik hiermee bedoel: als alleen mensen als mijn moeder (willen) 
golfen … gaat de sport dood. Het is een absolute vereiste voor het 
voortbestaan van golf dat er een evenwichtige leeftijdsopbouw 
ontstaat. De structuur van golf is helaas gericht op ouderen. Als 
we niet snel een product neerzetten dat wél recht doet aan de 
verschillende golfers zou dat funest zijn.

Differentiatie
Mede daarom moet er volgens Jeroen differentiatie in 
lidmaatschappen komen. Als jij tien rondjes per jaar speelt, ga je 
dan 1300 euro aftikken? Hij gaat zich hier sterk voor maken in 
zijn ‘nadagen’ want het is nu al zichtbaar! Iedereen met meer dan 
twee hersencellen zal het hier mee eens zijn. Denkt hij.  De meeste 
leden hebben vandaag de dag verschillende wensen. We zijn niet 
gelijk, dat zijn we alleen in de Algemene Leden Vergadering.  
Daar moet je dus op acteren. Zou de opvolger van Jeroen straks 
een vrouw kunnen zijn, zo leg ik hem voor. Hij vindt dat beslist 
geen brug te ver. De NGF is een zeer divers samengesteld team en 
neemt al jaren bij voorkeur vrouwelijke niet-golfers aan, zoals een 
Danielle Wallet. Vraag jij Danielle maar hoe zij haar introductie 
in deze sport heeft ervaren? Zij heeft wel 25 momenten gehad die 
meer dan aanleiding waren om te stoppen. Dat hebben wij niet 
(eens) meer door. De noodzaak tot verandering stopt niet, ook al

denken veel mensen dat wel. De golfsport moet parallel lopen aan 
ontwikkelingen in de samenleving. Jeroen maakt een vergelijking 
met het ontstaan van de iPhone. Die bestaat nog maar vijftien jaar, 
maar is niet meer weg te denken uit de samenleving. Golf is echter 
in de afgelopen vijftien jaar een stuk minder veranderd. De NGF 
probeert op basis van feiten en van data de golfsport ‘op de hoogte 
van de tijd te brengen’. Het beeld bestaat hier en daar nog wel van 
de NGF als een soort ivoren toren, maar dat is niet terecht. We zijn 
zeer benaderbaar, zo oordeelt Jeroen. 

Challenge Trophy op de baan van de Twentsche                                                                                                          
Uiteraard komen we te spreken over de uitverkiezing van de TGC. 
Jeroen vindt het ongelooflijk leuk en respectvol dat het bestuur van 
de TGC de Challenge Trophy welkom wil heten. Het is ontzettend 
belangrijk om te kunnen werken met mensen die ergens zin in 
hebben. Dat is beslissend zelfs. En dat enthousiasme hebben 
we vanaf het begin geproefd: ‘Bij jullie zit vrolijkheid’. Jeroen 
bewaart trouwens positieve herinneringen aan golfen in Twente. 
De jeugdweekenden op Driene kan hij zich moeiteloos nog voor 
de geest halen. Wat een onwaarschijnlijk leuke negen-holes-baan 
vindt hij dat. Maar de baan in Ambt-Delden verraste hem positief 
toen hij die zes à zeven jaar geleden voor het laatst speelde. Vanuit 
Topgolf Management Service organiseerde hij er eind jaren negentig 
een Nationaal  Kampioenschap Strokeplay. Jeroen logeerde dan 
bij Carelshaven. Hij ziet uit naar het Challenge Tour-evenement 
dadelijk in mei op de Twentsche!  

Twee tevreden NGF-directeuren op zondagmiddag, kort na de prijsuitreiking van de B-NL Challenge Trophy, Jeroen Stevens en Gordon 
Machielsen. De volledige gang van zaken (baan, accommodatie, huisvesting, gastvrijheid) was boven verwachting. De kans op een herhaling 
van dit prestigieuze toernooi op onze baan is ook in hun ogen toegenomen.
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 POSITIE SPELER  R 1 R 2 R 3 R 4 TOTAAL PAR

         71

 1 Svensson, Jesper  SWE 69 68 67 66 270 -14

 2 Stone, Brandon RSA 70 66 68 67 271 -13

 3 Fitzpatrick, Alex ENG 68 66 70 68 272 -12

 3 Enefer, Will ENG 72 67 67 66 272 -12

 5 Hebert, Benjamin FRA 65 68 69 71 273 -11

 5 Madey, Cole USA 68 68 70 67 273 -11

 5 Blomstrand, Christofer SWE 69 70 71 63 273 -11

 8 Langley, David ENG 70 69 67 68 274 -10

 8 Meyer, Velten GER 66 70 70 68 274 -10

 8 Sale, Julien FRA 70 71 66 67 274 -10

 11 Moscatel Nachshon, Joel ESP 68 69 67 71 275 -9

 11 Gumberg, Jordan USA 68 72 67 68 275 -9

 22 Veen, Vince van NED 67 70 73 69 279 -5

 42 Meijel, Lars van NED 69 71 72 71 283 -1

 54 Porsius, Davey NED 69 70 72 75 286 +2

 80 Weele, Kiet van der NED 76 67 MC MC  +1

 115 Kouwenaar, Koen NED 75 71 MC MC  +4

 115 Antonisse, Dario NED 75 71 MC MC  +4

 155 Murray, Michael USA 82 80 MC MC  +20

B-NL CHALLENGE 18 – 21 MEI 2023

HOST TWENTSCHE GOLFCLUB – IN DE MEDIA



17

B-NL CHALLENGE 18 – 21 MEI 2023

HOST TWENTSCHE GOLFCLUB – IN DE MEDIA

•  GOLF.NL 16 mei 2023

Netflix-ster Alex Fitzpatrick trekpleister in B-NL Challenge Trophy

De B-NL Challenge Trophy gaat donderdag van start op de Twentsche Golfclub. Een van de buitenlandse trekpleisters is Alex Fitzpatrick, 
het broertje van Matt Fitzpatrick en bekend van Full Swing. Hij wist dit seizoen voor het eerst in de top-10 te eindigen op een toernooi 
van de Challenge Tour. 

In de schaduw van Matt Fitzpatrick is Alex (24) in juni vorig jaar professional geworden. Sindsdien speelde de Engelsman uit Sheffield 
negen toernooien op de DP World Tour. Dat was vooral op basis van invitaties. Nu wil hij via de Challenge Tour doorstoten naar een 
vaste plaats het hoogste niveau.

De Fitzpatrick-broers

Alex leek in maart mee te gaan doen om de overwinning in India. Toen speelde hij in de laatste flight samen met Lars van Meijel, met 
wie we spraken deze week. Beiden wisten The Challenge presented by KGA niet te winnen, maar de Brit wist wel de aandacht op zich te 
vestigen. Broer Matt besloot vervolgens om hem uit te nodigen voor Zurich Classic of New Orleans, het enige duotoernooi op de PGA 
Tour. De Fitzpatrick-broers werden verdienstelijk negentiende.

•  GOLF.NL 19 mei 2023

Alex Fitzpatrick maakt verwachtingen waar op Twentsche Golfclub: ‘Het is hier fantastisch’

Hij was al een van de trekpleisters en dat is dit weekend alleen nog maar meer het geval. Alex Fitzpatrick, het broertje van US Open-
kampioen Matt Fitzpatrick, draait bovenin mee na twee dagen op de B-NL Challenge Trophy. De Engelsman is erg onder de indruk 
van de Twentsche Golfclub.

Fitzpatrick is acht onder par na 36 holes. Daarmee staat hij knap gedeeld tweede. Alleen de Fransman Benjamin Hebert doet het beter 
met -9. De golfer uit Sheffield speelt goed en geniet met volle teugen van de golfbaan in Ambt Delden. “De baan is echt goed”, zegt 
Fitzpatrick. “Er zijn veel moeilijke holes hier, zeker met de pinposities. Het is echt een strategische baan die je slim moet spelen. Ik ben 
blij met mijn score en mijn positie op het leaderboard.”

“De mensen zijn hier zo ontzettend aardig”

Normaal gesproken zijn de scores heel laag op de Challenge Tour. Op de Twentsche is dat niet het geval. “De meeste banen zijn breder 
en dan zijn longhitters echt in het voordeel. Dat is hier absoluut niet het geval. Het is belangrijk om recht te slaan vanaf de tee. En 
daarnaast is het moeilijk parren maken als je hier de greens mist.”

Extreem dankbaar
Niet alleen de golfbaan krijgt veel lof van alle spelers. Ook de gastvrijheid van de vrijwilligers zorgt voor veel lachende gezichten. “Het 
is hier fantastisch”, vervolgt Fitzpatrick, die voor het eerst in Nederland is. “De mensen zijn hier zo ontzettend aardig. En volgende 
week mag ik ook nog het KLM Open spelen op Bernardus. Ik ben heel gelukkig en extreem dankbaar. Ik ga er het beste van maken.” 
Ondanks zijn goede score had de Brit wel te dealen met een aantal mindere ballen. “Ik begon vanmorgen geweldig, maar daarna was 
ik plots mijn swing kwijt. Geen idee waarom eigenlijk. Aan het einde kwam mijn gevoel weer een beetje terug met een mooie birdie op 
mijn laatste hole.”
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•  GOLF.NL 19 mei 2023

Van Veen, Porsius en Van Meijel plaatsen zich voor het weekend bij B-NL Challenge Trophy

Drie van de zes Nederlanders hebben zich geplaatst voor het weekend op de B-NL Challenge Trophy. Vince van Veen, Davey Porsius en 
Lars van Meijel zien we zaterdag en zondag terug bij het Challenge Tour-toernooi op de Twentsche Golfclub. Voor Kiet van der Weele, 
Koen Kouwenaar en Dario Antonisse is het doek gevallen. 

Van Veen is net buiten de top-10 de beste Nederlander op vijf onder par. “Ik was eindelijk weer echt aan het golfen”, vertelt hij. “De 
eerste vier toernooien van het seizoen heb ik de cut gemist maar nu zat ik er mentaal veel beter in. Ik wilde het heel graag goed doen, 
waardoor het een beetje ‘moeten’ werd. En met die verwachtingen is het heel moeilijk goed scoren.”

Kleine dingetjes beter

In 36 holes maakte de speler van de Goyer Golf en Country Club slechts twee bogeys. Daar stelde hij zeven birdies tegenover. “Ik heb 
veel betere ballen geslagen dan de laatste weken en mijn korte spel was heel goed. Ik chipte bijvoorbeeld in op hole 16. En dan is het 
ook wel fijn dat dit toernooi in Nederland is. Mijn coaches zijn erbij en na een goed gesprek vorige week sta ik met veel vertrouwen op 
de tee. Simpelweg omdat ik klein dingetjes een stuk beter doe dan de laatste tijd.”

•  GOLF.NL 22 mei 2023

Hole-in-one op Twentsche is kers op de taart na mooie week: ‘Geweldig’

De holes-in-one vliegen je om de oren en ook op de B-NL Challenge Trophy was het raak. Jamie Rutherford uit Engeland sloeg zondag 
de bal vanaf de tee in de hole op de vijftiende van de Twentsche Golfclub. “Het is mijn eerste als professional.” Rutherford sloeg een 
pitchingwedge vanaf 115 meter. “De vlag stond eigenlijk heel moeilijk achter de bunker, zeker met wind in de rug”, reageert de 31-jarige 
Brit. “Ik sloeg de bal iets hoger dan normaal om een zachte landing te krijgen. Dat pakte perfect uit. Vanaf de tee zagen we de bal erin 
gaan, dus dat was geweldig. Ik ben ook echt fan van deze par-3. Het is een tricky green, waar je heel accuraat moet zijn om de bal 
dichtbij te slaan.”

•  GOLF.NL 23 mei 2023

B-NL CHALLENGE TROPHY: VIER PRACHTIGE TOPGOLFDAGEN IN TWENTE

Afgelopen week was de Twentsche Golfclub het decor van de B-NL Challenge Trophy. Het werd een prachtig toernooi met mooi weer, 
onmisbare vrijwilligers, een trotse club, blij publiek, enthousiaste deelnemers en een terechte winnaar. 

Het was gezellig druk op De Twentsche. Op zondagochtend liep veel publiek mee met Benjamin Hébert die na drie dagen op nummer 
1 stond. Uiteindelijk was een vijfde plek voor hem het hoogst haalbare met een score van -11.

Jesper Svensson boekte op de Twentsche Golfclub zijn eerste zege op de Challenge Tour. Met een score van -14 bleef hij Brandon Stone 
een slag voor. “Op de eerste hole maakte ik vandaag een lange putt en dat zette de toon voor de rest van de ronde.”
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De weersomstandigheden zijn op alle dagen nagenoeg perfect. De 
zon schijnt volop en toch is het niet te warm.

Op de eerste speeldag donderdag 18 mei “Hemelvaart” wordt vanaf 
6.00 uur in de ochtend de driving range in gereedheid gebracht. De 
vroege spelers verbazen zich over het aantal fietsers dat al voor dag 
en dauw door het Twentse land pendelt, het zijn de dauwtrappers 
leggen we uit. Het is al gauw een drukte van jewelste en in de 
loop van de dag blijkt de oefenbaan die tijdelijk dienst deed als 
parkeerterrein volledig bezet.

Er wordt officieel gestart: “on the Tee from Italy, Renato Paratore” 
gevolgd door applaus van de enthousiaste toeschouwers. De meest 
bekende en favoriete spelers worden door de fans gevolgd in de 
baan en dat meelopen maakt de beleving extra bijzonder. De 
spelers zijn zonder uitzondering gedreven en fanatiek, maar ook 
bescheiden en buitengewoon vriendelijk.

Na twee speeldagen valt de “cut” wat onvoordelig uit, alleen 
de beste 66 spelers kunnen zich gaan opmaken voor de laatste 
twee speelronden. Het wordt een superspannende wedstrijd. De 
Fransman Benjamin Hebert, de Engelsman Alex Fitzpatrick (het 
broertje van) de Zweed Jesper Svensson en de Zuid-Afrikaan 
Brandon Stone zijn kanshebbers. De laatste wedstrijddag brengt

door Gert Hulshof en Gijs Numan (vrijwilligers)

In 2023 was het weer de beurt aan Nederland om de B-NL 
Challenge Trophy te organiseren.

Het bestuur heeft zich met succes ingezet om dit grote 
golfevenement te laten plaatsvinden op de Twentsche. In de 
maanden voorafgaand aan het toernooi wordt er onder leiding van 
clubmanager Peter Hemmen veel werk verzet om de organisatie 
vlekkeloos te kunnen laten verlopen. Heel veel leden, maar ook 
anderen melden zich aan als vrijwilliger, uni gekleed in een door 
de organisatie ter beschikking gestelde pully, ontbijten en lunchen 
in het Crew Café.

Met name door de greenkeepers onder leiding van Nordin 
Hudepol werd extra hard gewerkt om de baan in optimale conditie 
te krijgen; het resultaat mocht er zijn, een baan die er fantastisch 
bij lag met vlekkeloze betrouwbare greens! Voor de ontvangst van 
leden en gasten heeft Robin gezorgd voor een heuse Challenge 
Tour Lounge. 

Vanaf maandag 15 mei verzamelen 156 spelers zich op de 
Twentsche om van 18 tot 21 mei om de Challenge Trophy te spelen 
met als uiteindelijke doel promotie voor de 20 beste spelers naar de 
DP World Tour, the road to Mallorca.

B-NL CHALLENGE TROPHY 2023 OP DE TWENTSCHE GOLFCLUB
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Opvallend (of eigenlijk niet) zijn de lovende woorden van 
geïnterviewde spelers zoals Alex Fitzpatrick:

“Normaal gesproken zijn de scores heel laag op de Challenge Tour. 
Op de Twentsche is dat niet het geval. “De meeste banen zijn breder 
en dan zijn longhitters echt in het voordeel. Dat is hier absoluut 
niet het geval. Het is belangrijk om recht te slaan vanaf de tee. En 
daarnaast is het moeilijk parren maken als je hier de greens mist.”

De Twentsche Golfclub kan terugzien op een zeer geslaagd 
prestigieus evenement op onze prachtige baan, iets om trots op 
te zijn.

de ontknoping, Brandon Stone staat op 14 onder maar gaat na een 
bogey op hole 18 terug naar -13. Jesper Svensson maakt een birdie 
op 17 en gaat naar -14 en na een mooie par op 18 wint hij de B-NL 
Challenge Tour Trophy 2023.

De voor onze begrippen massaal toegestroomde golfliefhebbers 
lopen mee met de laatste flights en juichen de winnaar toe.

Jeroen Stevens, directeur van de NGF, is aanwezig om de organisatie 
te danken en uit handen van onze voorzitter Rudy Goetzee 
ontvangt de winnaar de bokaal. Svensson is blij, het is zijn eerste 
zege op de Tour, en hij dankt de organisatie en alle vrijwilligers.

De prijsuitreiking van de B-NL Challenge Trophy werd voorafgegaan door een interview in het Engels tussen onze voorzitter Rudy Goetzee 
en NGF-directeur Jeroen Stevens. We zien hier Rudy in de zo bekende pose van hem, in de startblokken om een eloquent verwoord antwoord 
te geven.
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door Marcel Kienhuis

Vooropgesteld: de TGC is een prachtige club, met veel historie bovendien, en in het kostbare bezit van een baan die de komende jaren 
nog fors aan potentie zal winnen, en waar het doorgaans heel goed toeven is. Maar waar leden elkaar soms ook in de weg kunnen zitten. 
Het lijkt er op dat dit zich met name voordoet als er structurele veranderingen in de club aan de orde zijn. En dan gaat het vaak om 
toekomstgerichte zaken waartegen in een onverzettelijke sfeer weerstand wordt geboden. In 2017 traden twee prominente bestuursleden 
af, de voorzitter en de  secretaris, en in 2022 bedankte een veelgeroemde penningmeester nog langer voor de eer, allen mede omdat ze de 
gedachtewisseling in een Algemene Leden Vergadering te grimmig vonden. 

Als we commentaar op iets hebben, is dat dan uit persoonlijk belang of uit clubbelang? Hebben we met elkaar de rolverdeling in de 
vereniging wel voldoende scherp? Welke mechanismen spelen ons periodiek parten als er commotie is binnen de club? Schieten we 
onszelf hiermee uiteindelijk ook niet in de voet? En is hier iets aan of tegen te doen? 

Tegen die achtergrond benaderde schrijver dezes allereerst Marinus Snijder  en, in goed overleg met hem,  nog vier zeer betrokken leden, 
twee dames en twee heren, om onder voorzitter- en gastheerschap van Marinus, bijgestaan door schrijver dezes, over dit belangrijke en 
gevoelige thema met elkaar gedachten en opinies uit te wisselen. Op maandagavond 20 februari 2023 troffen we elkaar in de binnenstad 
van Almelo aan een fraaie vergadertafel in een monumentaal pand: Marielle Kraak (lid sinds 2015), Inger ter Weele (lid sinds 2002), 
Ernst Eijsvogel (lid sinds 2005), René Sorel (lid sinds 2012), Marinus Snijder (lid sinds 2010) en Marcel Kienhuis (lid sinds 2009). Allen 
aan tafel hebben serieuze zorgen dan wel verbazing, verwondering  over de “onbeholpen wijze waarop we soms met elkaar acteren”, om 
iemand aan tafel te citeren.

Hieronder een verslag met de opbrengsten van die maandagavond, gemakshalve ondergebracht in drie rubrieken: oorzaken, gevolgen, 
oplossingen.  

Oorzaken
De gespreksgroep stelt allereerst vast dat helaas ook buiten de ledenvergaderingen de sfeer niet altijd als positief valt aan te merken. Wie 
wel eens met marshalls spreekt staat versteld van wat deze functionarissen in en buiten de baan aan proza naar het hoofd geslingerd 
krijgen. Wellicht komt dit mede voort uit de verruwing die we al langer in onze maatschappij als geheel signaleren. Maar dan nog. 
Moeten wij dit onfatsoen ook in onze club maar gewoon tolereren? “Bijt gerust eens wat vaker op je tong en luister even naar de vogeltjes”, 
zo luidde een advies aan tafel aan leden die zich lopen te ergeren in de baan. We denken dat door de verenigingsvorm van een golfclub 
correcties op onbehoorlijk gedrag vaak om de goede vrede uitblijven. Geconstateerd wordt ook dat een groep leden, veelal bogend op 
een lang lidmaatschap, grote invloed tracht te claimen op het bestuursbeleid. De vraag daarbij is dan of het bestuur, maar ook de overige 
leden, daaraan voldoende weerstand weten te bieden. Een aanspreekcultuur wordt node gemist. Of zoals iemand sprak: “De cultuur is er 
een van we klagen graag, daar krijg je zelfs de handen voor op elkaar, maar iemand aanspreken daarop is not done”. Eraan toevoegend: 
“Sommige leden krijgen veel te veel ruimte om voortdurend te klagen”. Terwijl juist dat tijdig aanspreken zeer gewenst en nodig is. En 
vergeet daarbij niet, zoals iemand anders het formuleerde: “Hoe kleiner de groep is, hoe makkelijker we die kunnen aanspreken”. 

Ook ziet het bestuur zelf kennelijk onvoldoende kans om het eigen beleid duidelijk te maken aan de leden. Er bestaat bij een klein 
stemming-makend groepje leden regelmatig veel wantrouwen richting het bestuur of individuele bestuursleden. Niettemin: opereert 
het bestuur wel slagvaardig genoeg? Of zoals iemand het formuleerde: “Het bestuur moet het spelletje wél meespelen, aanvoelen wat er 
opportuun is en wat er gewenst is. En niet aarzelen om de angel uit een probleem te halen”.

WAT VOOR CLUB ZIJN WIJ EIGENLIJK?!
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Is de afstand tussen bestuur en leden wellicht groter dan voorheen? Of hebben we met elkaar de rolverdeling binnen de club gewoon niet 
scherp? Heel veel (bestuurs-)zaken zijn ook onvermijdelijk niet zichtbaar voor het gewone lid. Daar bieden blijkbaar ook maandelijkse  
nieuwsbrieven geen soelaas, hoe informatief en gewenst deze ook mogen zijn. En een bestuur moet natuurlijk ook de ruimte krijgen om 
te besturen. De leden van het bestuur zijn daartoe volledig gemandateerd en gerechtigd. In de jaarlijkse twee ledenvergaderingen moet 
het bestuur zich vervolgens verantwoorden voor het gevoerde beleid. En niet op elk moment.  Zo zit de verenigingsdemocratie in elkaar. 

Gevolgen 
Een goede sfeer binnen een club is essentieel voor een goed functioneren van allen die daar deel van uitmaken, of het nu bestuursleden, 
commissieleden danwel de overige leden zijn.  En een grimmige sfeer draagt bepaald niet bij aan het makkelijk vinden van opvolgers 
voor bestuurlijke functies. En dat geldt evenzeer voor functies in commissieverband. We kunnen goed begrijpen waarom leden aarzeling 
voelen bij het willen aanvaarden van deze verantwoordelijkheden. Ernstig is natuurlijk ook dat een dergelijke sfeer allerminst bijdraagt 
aan het bij de club betrekken van potentieel nieuwe leden. Dit gegeven blijft namelijk helaas buiten de club niet onopgemerkt en werkt 
door. We vinden het  zowel terecht als zorgelijk dat voorzitter Rudy Goetzee in het januari-nummer van ons clubblad in de rubriek VAN 
HET BESTUUR in de vorm van een bede de leden vraagt een sfeer te creëren in de club waarin wij nog steeds leden kunnen motiveren 
om al die belangrijke vrijwillige rollen in de vereniging op zich te nemen. 

Oplossingen
Gaandeweg het gesprek ontstaat in de groep de unanieme opvatting dat de oplossing van het besproken probleem gezocht moet worden 
bij het functioneren van het bestuur, maar ook zeer beslist bij de leden zelf.  Daaruit worden de volgende twee conclusies getrokken:

1. Het bestuur zal krachtiger moeten optreden tegen groepsinterventies die duidelijk niet ingegeven zijn door clubbelang;
 maar zal tegelijkertijd ook haar verantwoordings-instrumentarium dusdanige inhoud moeten geven dat leden in staat
 zijn het bestuursbeleid te kunnen beoordelen en volgen;

2. De leden zouden, meer dan nu gebeurt, bij zichzelf te rade moeten gaan wat de consequenties zijn van het eigen optreden
 in de ledenvergaderingen, in commissieverband, maar ook daarbuiten. Het verenigingsbelang zou namelijk altijd voorop
 moeten staan. Wat kan er immers anders worden beoogd? Veel meer dan we geneigd zijn te doen, dienen we bereid te
 zijn elkaar aan te spreken op sfeerbedervend gedrag. 

De gespreksgroep realiseert zich terdege dat met bovenstaande observaties een heftig onderwerp wordt aangesneden. Maar het is ook 
nogal wat als de huidige voorzitter zich met een dringende oproep, in de vorm van een bede, over noodzakelijke verbetering van de sfeer 
in de club, tot de leden richt. En dat gevoegd bij het feit dat een vorige voorzitter vijf jaar eerder, in min of meer dezelfde bewoordingen, 
afscheid nam uit zijn functie. De groep is zich er ook van bewust dat beide aangedragen oplossingen aangemerkt kunnen worden als een 
vorm van cultuurverandering, die als regel niet eenvoudig te realiseren is. Via dit verhaal in de Putter, voor de gelegenheid waarvan de 
groep de scribent dezes van harte dank zegt, wordt een poging gedaan daar een bijdrage aan te leveren.
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We make it easy!

SPONSOREN

DE TWENTSCHE
golfclub es t . 1 926
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